
 

 
Møtereferat 

Drammen Flyklubb / Seilflystyret 

Tid (dato, fra kl til kl)  22/9-2010 

 18:00-21:00 

Sted:  WesternGeco, Asker 

Innkalt av (person og 

avd) 

 Ole André Knutsen / Leder DFK/SEIL 

Ordstyrer:   Referent:   

Deltakere:  Anders Hamre, Hans Borge, Ole André, Vegard Stillingen, Ulrica 

Zottermann 

  

Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig Tidsfrist 

29/10 Gjennomgang av forrige styrereferat 

- Ingen bemerkning 

   

30/10 Punkter fra hovedstyremøte DFK. 

- Det kom inn forslag om å reklamere for DFK i lokalaviser 

(A&B budstikke). Seilflygruppa er positiv til dette. Bør følges 

opp med link til dedikert skoleside og påfølgende 

informasjonskveld i egnet lokale (Asker/Drammen), IKKE 

ENHS 

 

 OAK   

31/10 Evt. Salg av slepefly 

 

Det er enighet i styret om at klubben ikke har økonomi/aktivitetsnivå 

til å forsvare drift av to stk. slepefly. Salg av et av slepeflyene er 

derfor styrets innstilling. 

 

Hvilket av flyene som skal forsøkes solgt derimot er det ingen klar 

enighet om. Det er fordeler og ulemper ved begge flyene. Imidlertid 

foreligger det et bud på LN-TAU, og siden LN-DFK er et nyere fly 

som vil ha en forventet lengre levetid velger styret å følge opp det 

foreliggende budet på LN-TAU. 

 

Vedtak: 

- Ole André inngår forhandlinger med Laupsa&Tangen. 

- Ved evt. inngått avtale kalles det inn til medlemsmøte i DFK/S 

- Ved enighet om salg fra medlemsmøtet godkjennes salget av 

DFK hovedstyret før salget anses som endelig. 

 

OAK  



32/10 Vågå Wavecamp 

- Styret er positive til, og innstilte på at Vågå avholdes. Dette er 

en langt tradisjon i klubben. Men det er selvsagt forbeholdt at 

vi blir mannskap nok til å avholde arrangementet. Styrets 

innstilling er at det legges ut et innlegg på forum/e-post til 

medlemmene hvor det oppfordres til å melde sin interesse. Det 

settes en frist for tilbakemelding og dersom tilstrekkelig antall 

har meldt sin avholdes arrange arrangementet avholdes. 

Anders Bjørnestad innlegg?  

OAK   

33/10 Forslag til reviderte bookingregler 

- Ulrica har utarbeidet et forslag til nye regler og la frem dette 

(Se vedlegg) 

- Diskusjon rundt forskjellige momenter  

- Det åpnes for innspill (til Ulrica) frem til neste styremøte hvor 

den reviderte versjon vil da bli stemt over. 

 

 UZ  Neste 

møte 

34/10 Radiotelefoni 

- Det er ikke planlagt noe kurs i seilflygruppa. Motorgruppa har 

støtteundervisning over vinteren for PPL/A hvorav flytelefoni er 

en av fagene. Seil tilbys å stille på disse til en gitt pris. 

 

  

35/10  
 

Prisstruktur for ungdom 

- Temaet tas opp neste møte. 

   

36/10 
 

Neste styremøte 

- Foreslåtte datoer: 13, 18. september. 

    

37/10 Eventuelt 

 
 

    

  

Observatører: Jon Vedum 

Sted og dato: Asker Signatur: Ole André Knutsen (sign.) 

 


